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Адрес Frameless Glass Fencing Systems Pty. Ltd. 
2/12 Bowen Crescent 
West Gosford NSW 2250

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Clamps 
The Frameless Glass Fencing System was developed to eliminate the need to attach frameless glass to the ground. The modern architectural look of
the system works perfectly with any property to give create a simply beautiful effect without the issues of attaching the glass in or to the ground.

Posts 
We have designed our semi frameless systems to be not only stronger (up to 60% stronger than other systems)but with more adjustment and glass
engagement than any comparable system. With the addition of designer cover plates and caps we have created the ulimate semi frameless system.

Gates 
Glass gates need quality stainless steel marine grade fittings and we only offer the best for all types of gates.Hydraulic gates feature and inground soft
close mechanism very adjustable and and a very quite close(no banging).Spring hinge gate systems feature all stainless steel hinges (not plastic) and
all our gates use the famous side pull magna latch.

Fittings 
Beautiful accessories enhance the visual affect of great hardware and all our fittings are designed not only to be strong and functional but to really
make the differences

Rails

Company Profile of Frameless Glass Fencing Systems Pty. Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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